



## KA-450S

### 自動切斷機 (附廢料輸送帶) AUTOMATIC CUT-OFF SAW (With belt conveyors for collection scrap)

加工長度 150mm~1700mm.

Min.working length 150mm, Max.working length 1700mm.



- KA-450S 採用高鋼性，高負荷線性滑軌，及高精度滾珠螺桿。
- 本機配有電腦自動定寸功能，長度最短可作至 150mm，最長 1700mm。
- 傳動皮帶採用重切削齒形皮帶，完整把馬達輸出力矩，傳送至主軸不打滑 (快速切斷木材仍保有平滑切斷平面)。
- 廢料輸送帶可將切斷的廢料傳送至廢料回收桶內集中處理。

- The KA-450S Installing precision ballscrew and made by high solid structure sliding linear guide.
- The special function with computer control by automatic fixed position system. (working length range: Min.150mm, Max.1700mm).
- Transfer belt with multi-vee made by max spindle, have already transfer the power to main spindle, no slipstream and keep smooth on cutting surface when fast moving working to cut-off.
- Belt conveyors transfer the collection scrap to recycle tank within cut-off products.

#### specifications 規格表：

MODEL	型號	KA-450S
Range of workpiece length	加工長度	150-1700mm
Range of workpiece width	加工寬度	150mm
Range of workpiece height	加工高度	100mm
Spindle motor	主軸馬力	3HPx2
Spindle diameter	主軸直徑	Ø1" (25.4mm)
Saw blade size	鋸片尺寸	Ø14"
Ball screw driving motor	滾珠螺桿傳動馬力	1/2HP
Scrap conveyors motor	廢料輸送帶馬力	1HP
Spindle speed	主軸轉速	3000rpm/min
Machine size(LxWxH)	機械尺寸	3800x1200x2000mm
Packing size(LxWxH)	裝箱尺寸	4000x1300x2200mm
Net weight	淨重	1100kgs
Gross weight	毛重	1300kgs

All specifications and design characteristics shown in this catalogue are subject to change without notice.  
以上數值因不斷研發，若有變更恕不另行通知。